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From:

Sent: dinsdag 6 juni 2017 15:33

To: Duijn, dr.ir. L.P. van (Luuk); 

Cc:

Subject: 30-leden debat glyfosaat

Luuk,  

 

Ik sprak net  (EZ), zij gaf aan dat EZ’s voorbereiding afgelopen vrijdag al is afgerond.  was 

afhoudend waar het onze bijdrage betreft (niet meer nodig, voorbereiding is rond).  

Er zijn geen QandA’s opgesteld (doen ze sowieso niet meer: te veel werk terwijl de vragen niet gesteld worden). Er is 

een spreeklijn gemaakt voor 2 onderwerpen: 1. het verlengen van de goedkeuring van de stof en 2. de Monsanto 

papers. 

EZ zal het debat vanuit de ambtenarenkamer volgen.  

 

Ik heb aangegeven dat we met 2 mensen aanwezig willen zijn,  zou bij checken wat hierover met Luuk is 

besproken. 

 

Ergo: volgens mij heeft het geen zin om veel energie te steken in de voorbereiding met QandA’s. Ik stel voor om dat nu 

dus niet te doen, maar wel met  en de aangegeven 2 onderwerpen qua proces en inhoud goed door te 

spreken. 

 

Eens? 

groet  
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